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Acta de la Junta de l'AFA/AMPA celebrada el dimarts 3 d’octubre del 2023

Ordre del dia:

1. Gestions internes
- Seguiment “Agendes i carpetes” 2023-24
- Llistat de socis 2023-24
- Omplir formulari FaPaC

2. Participació en el projecte d’alfabetització digital de la FaPaC
3. Extraescolars
4. Classes de teatre
5. Propostes de l'institut de subvencions econòmiques per part de l'AMPA per

materials i activitats
6. Torn de paraules

Iniciem la reunió donant la benvinguda als membres que han vingut nous i fem una petita
introducció de qui som i què fem, ens presentem i es presenten ells. Observem que la
majoria son de famílies de 1r i 2n d’ESO. També hi ha 2 persones que tenen els seus fills a
1r de Batxillerat artístic. Ens alegrem que el curs comenci amb una reunió concorreguda.

Passem a tractar els punts de l’ordre del dia.

1. Gestions internes

Som uns 150 socis i en principi ja s’ha repartit l’agenda i la carpeta a tothom. Dos dels
assistents ens indiquen que no la tenen. Es comprova i se’ls informa que poden recollir-la a
consergeria.

Acabada la reunió s’omplirà i s’enviarà el formulari de la FaPac que tenim pendent de fer-los
arribar.

2. Participació en el projecte d’alfabetització digital de la FaPaC

Expliquem que la FaPac proporciona el material per aquest projecte adreçat a una formació
d’aprenentatge bàsic de les eines digitals a les famílies, però que la idea és que algun
voluntari faci de “dinamitzador”. Aquest voluntari pot ser un membre de l’AFA o un professor.
La FaPaC posa els materials i els recursos, però les classes les ha d’impartir aquest
voluntari. El curs pot ser de 4 o de 8 hores. Seria ideal que ho fes l’equip docent, però des
de la Fapac ens han dit que si no hi ha ningú ells disposen d’una borsa de voluntaris.
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S’aprova tirar endavant el projecte i es traslladarà al Consell Escolar.

3. Extraescolars

Es comenta el funcionament positiu de la gestió de les extraescolars i es comenta també la
petició de l’institut que l’Afa col·labori amb el servei d’acollida a la biblioteca fora de l’horari
lectiu la tarda dels dimecres. Alguns pares comenten que podria ser un recurs perquè els
alumnes de l’institut tinguin un espai per fer deures i reforç escolar. Es valorarà l’opció si es
pot tirar endavant.

Es proposa entre els assistents de fer alguna extraescolar diferent i potser més atractiva,
com ara informàtica o robòtica.

4. Classes de teatre

Expliquem la proposta que va iniciar el Jesús Roda d’ajudar econòmicament en aquestes
classes que es feien de teatre amb un professional extern. Vam traslladar la nostra voluntat
de col·laborar i estem a l’espera de saber què vol fer exactament el centre.

5. Propostes de l'institut de subvencions econòmiques per part de l'AMPA per
materials i activitats

Acceptem el pressupost que ens ha passat l’institut per a la compra de material per a l’aula
de música.

L’institut també ens demana ajuda econòmica per al viatge que fan els alumnes de francès.
No han concretat exactament la xifra i pensem que si financem aquesta activitat d’alguna
manera també hauríem de fer el mateix amb els que fan el viatge de Memòria històrica. De
moment ho deixem a l’espera de rebre propostes concretes i si hi ha prou pressupost per
assumir-ho.

6. Torn de paraules

Una mare comenta el neguit que té perquè la seva filla li ha comentat que a vegades no es
poden dutxar perquè els fan anar molt de pressa i hi ha molts alumnes.

Pregunten si la biblioteca és oberta per l’estudi fora de l’horari lectiu o si hi podria haver la
possibilitat que estigués oberta.

Una mare ens comenta també que un grup d’alumnes de batxillerat han fet un grup de
música i proposa que es pugui fer servir un espai de l’institut per poder assajar. La proposta
es podria ampliar a alumnes que tinguin un projecte de teatre o aquells alumnes que tinguin
un grup de música, per exemple. Ho proposarem.

Sorgeixen més propostes relacionades a la voluntat d’obrir el centre a noves activitats que
permetin una nova relació entre famílies i espai, com ara el mercat d’objectes d’intercanvi, o
una sessió de cinema, o les aules d’assaig…



Hi ha hagut un accident greu amb una professora que ha patit una caiguda i s’ha fet molt
mal, degut a les males condicions del sostre i les constants filtracions d’aigua. Ja es van fer
intervencions l‘any passat i se suposava que estava resolt, però el que cal és que el
Consorci se’n faci càrrec. Preguntarem a direcció com està la professora, sobretot, i a
banda saber si hi ha algun senyal per part de Consorci per voler resoldre d’una vegada per
totes aquest problema estructural amb les pluges.

Hem de mirar el calendari per saber quan és la tarda d’arts per poder-hi col·laborar com a
Afa.

S’aixeca la sessió i es convoca l’Assemblea General el dia 21 de novembre a les 17h.


